

Efficiency. Transparency. Enrichment.

I'm a U3 electrical engineering student with a passion for creating meaningful change. My platform focuses on efficiency, transparency, and enhancing the student experience by maximizing the value of our shared spaces. I aim to improve underused spaces, revitalize the community garden, amplify your voice by implementing an anonymous feedback form, and collaborate with partners to bring more affordable and accessible food to campus. I hope to bring my operations and logistics experience to the SSMU, contributing to a more welcoming and accessible environment for everyone.

French:

Efficacité. Transparence. Enrichissement.

Je suis étudiant en troisième année en génie électrique avec une passion pour apporter une vraie différence à la vie étudiante. Ma plateforme met l'accent sur l'efficacité, la transparence et l'amélioration de l'expérience étudiante en maximisant la valeur de nos espaces communs. Je vise à réaménager les espaces sous-utilisés, revitaliser le jardin communautaire, amplifier votre voix en mettant en place un formulaire de feedback anonyme, et collaborer avec des partenaires pour offrir une nourriture plus abordable et accessible sur le campus. J'espère apporter mon expérience en opérations et logistique à l'AEUM et contribuer à un environnement plus accueillant et accessible pour tous.